Republic of Iraq Ministry of Industry and Minerals ate Company for Steel Industries



جمهورية العراق وزارة الصناعة والمعادز الشركة العامة للصناعات الفولاذية

العدد/12/8/12

التاريخ / ا 2025 م

VEXIL

الى / جريدة المشرق جريدة العراق الاخبارية جريدة الموقف م / إعادة اعلان فرصة استثمارية

تحية طيبة ...

نرفق لكم طيا صيغة اعادة اعلان فرصة استثمارية المرقمة 2025 /3 / T/SCOSI منرفق لكم طيا

يرجى التفضل بنشرها في صحيفتكم وتكون مساحة الاعلان (15X10سم) وتزويدنا بثلاث نسخ من الصحف.

مسع التقديسر ...

المرفقات

- صيغة اعلان باللغة العربية والانكليزية للفرصة اعلاه .

المهندسل المهندسل المدير العام المدير العام رئيس مجلس الادارة

2025 / 4 / 3



نسخه منه الي /

- وزارة الصناعة والمعادن/ قسم المعلومات والاتصالات لغرض نشرها في الموقع الرسمي للوزارة .. مع التقدير

- وزارة الصناعة والمعادن/ دائرة الاستثمارات. للتفضل بالاطلاع .. مع التقدير

- قسم الاستثمار .. لاتخاذ مايلزم

- قسم الموارد البشرية

- مركز المعلومات / البريد الحكومي

- قسم الشوون التجارية / مع الاوليات

البريد Iraq – Baghdad , Taji – Mobile 0770398988 E-mail : scosi1.comp@indusrty.gov.iq

scosi.comp1@industry.g ov.iq Website: www.scosi-miniadminia



العراق – بغداد – التاجي – موبايل 07703989883 الإلكتروني : scosi.comp@indusrty.gov.iq scosi.comp1@industry.gov.iq الموقع الألكتروني للشركة : www.scosi-mim.com اعادة اعلان

فرصة أستثمارية T/SCOSI/2025 3

يسر الشركة العامة للصناعات الفولانية أحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن في جمهورية العراق أن تعلن عن وجود الفرصة الاستثمارية المدرجة أدناه بالمشاركة في الانتاج والتسويق حسب المادة (15) من قانون الشركات العامة رقم (22) لسنة (1997) المعدل فعلى الراغبين في التقديم على الفرصة الاستثمارية من الشركات العراقية والعربية والاجنبية المتخصصة تقديم عروضهم لتلك الفرص (كل فرصة منفردة عن الاخرى) بظرف مغلق في صندوق العطاءات في مقر الشركة في التاجي خلال شهر ونغاية الدوام الرسمي ليوم (الخميس) الموافق (2025/5/15) وفي حالة حصول يوم الاغلاق عطلة رسمية فيمدد تاريخ الغلق الى يوم العمل الذي يليها بأمكان مقدمي العطاءات الراغبين في شراء وثانق المناقصة مراجعة جهة التعاقد لغرض شراؤها ورقيا وكما يحق السهم شراؤها (وثانق المناقصة) الكترونيا عبر المنصة الالكترونية من خلال موقعها الالكترونية واجور ارشفة يتحمل من ترسو علية المناقصة اجور النشر والاعلان واعادة الاعلان في الصحيفة الوطنية والمنصة الالكترونية واجور ارشفة العقد الكترونيا .

ويمكن للشركات الحصول على الملف الاستثماري من مقر الشركة في التاجي / قسم الاستثمار لقاء مبلغ وقدره (500,000) خمسمائة الف دينار غير قابل للرد ويمكننا الاجابة على أي استفسارات تقدم مباشرة الى الشركة أو على بريدنا الاكتروني . أما بالنسبة للشركات الاجنبية فيجب تسجيل فرع لها داخل العراق .

المشاريع المعلنة:-

- 1- مشروع انتاج المقاطع المركبة وروافد الجسور.
 - 2- مشروع تطوير وانتاج الرافعات الجسرية .
- 3- مشروع انتاج البراميل المعدنية سعة (55) غالون.
 - 4- مشروع انتاج الكراجات الذكية.
 - 5- مشروع انتاج السندويج بنل المقاوم للحرائق.
- 6- مشروع انتاج الخزانات الحديدية بمختلف القياسات والانواع .
 - 7- مشروع انتاج غاز ثاني اوكسيد الكاربون CO2.
 - 8- مشروع انتاج حاويات النفايات المعدنية (1:1) م3

المستمسكات المطلوبة

- 1- رسالة تعريفية للجهة المستثمرة.
- وصف للأعمال التي ستنفذ من قبل الشركة.
 - 3- دراسة جدوى فنية واقتصادية.
- 4- شهادة تأسيس الشركة مصدقة من قبل السفارة العراقية في بلد الشركة المقدمة ومترجمة قانونياً .
- 5- الحسابات الختامية للسنتين الاخيريتين مصدقة من محاسب قانوني ومن قبل السفارة العراقية في بلد الشركة المتقدمة ومترجمة قانونياً.
- 6- كتاب تخويل بالنسبة للوكلاء او الشركات التجارية المتقدمة من قبل الشركات السائدة مصدقة من قبل السفارة العراقية في بلد الشركة المسائدة والحسابات الختامية لأخر سنتين موقعة من محاسب قانوني ومصدقة من قبل السفارة العراقية في بلد المنشأ ومترجمة قانونيا.
 - 7- الاعمال المماثلة للشركة المقدمة.
 - 8- كتلوكات عن المنتجات والشركة.
 - 9- تقديم خطاب ضمان لا يقل عن (200,000) مانتا الف دولار قبل توقيع العقد .
 - للأستفسار يمكن الاتصال على :-
 - رقم الهاتف :- (07703989883)
 - البريد الالكتروني للشركة :- scosi.comp@industry.gov.iq
 - scosi1.comp@industry.gov.iq
 - موقع الشركة:- WWW.scosi-mim.com

المهندس المدين الدين المدين المدير العام رئيس مجلس الادارة للمراح المدارة الم



Re-Announcement 3\T\SCOSI\2025Investment opportunity

The state Company for Steel Industries, one of the Ministry of Industry and Minerals companies in Iraq republic, gladly announces the existence of the investment opportunity stated below of joint venture, to develop production and marketing according to Article (15) and according to The law of state companies no. (22) of 1997. Those wishing to invest from Iraqi, Arab companies and foreign companies specialized for this investment opportunities shall submit their offers (each opportunity separately)

by closed envelope in the tender box at the company's headquarters in Taji within one months until the end of official working hours on Thursday (15\5\2025). In case of being the day of closure an official holiday, then closing day shall be extending to the day after . bidders wishing to purchase tender documents can safely visit the contracting authority for the purpose of purchasing them on paper, and they are also entitled to purchase them through the electronic platform through its website . www.itp.iq

(tender documents) electronically via the electronics platform the person awarded the incomplete amount shall bear the fees for publishing, advertising, and re-advertising in the national newspaper, the electronic platform, and the fees for archiving the contract electronically.

Companies can obtain the investment file from the our company headquarters in Al-Taji / investment department against (500,000) iraqi dinars or through the website of the company listed below company can answer any queries, submitted directly to the company or its E-mail .

As for foreign companies, a branch must be registered inside Iraq.

Announced Opportunities:

- 1- Composite sections and bridge girders.
- 2- Overhead cranes under will-known trademark.
- 3- Metal drums (gallon).
- 4- Smart parking system.
- 5- Fire rated sandwich panels.
- 6- Steel tanks with deferent sizes & shapes .
- 7- CO₂ production line.
- 8- Steel garbage container (1:1)³

Required documents:

- 1-Letter of identification of the investor.
- 2-Description of the work to be carried out by the company.
- 3-Technical and economic feasibility study.
- 4-Certificate of establishment of the company certified by the Iraqi Embassy in the country of the applicant company and translated juristically.
- 5-Statement of financial final account of the last two years certified by the Iraqi Embassy in the country of the applicant company and translated juristically.
- 6-Authorization letter for the agents or trading applicant company from supporting companies, certified by the Iraqi Embassy in the country of the applicant company with Certificate of establishment of the supporting company and its Final financial statement for the last two years signed by legal accountant and certified by Iraqi Embassy in the country of the applicant company and translated juristically.
- 7-Similar works of the applicant company.
- 8-Catalogs of products and company.
- 9-Sumbit a letter guarantee of noels than 200,000\$ before signing the contract.

For inquiries, please contact:-

Phone: - 07703989883

The company E-mail: scosi.comp@indusrty.gov.ig

scosi1.comp@indusrty.gov.iq

The company's website : www.scosi-mim.com

Ahmmed Hamid . Z General Director